

STYREMØTE nr 2/08 25.02.08

kl 19:00-21:00 hos Hans Petter

9/08

Naustet

Litt info fra naustansvarlig om arbeidet med å systematisere naustet, ant kajaker, korr med eiger A Grimelund
Flytebyggen er endelig ordnet av Hallvard og Oskar.

10/08

Økonomi

Regnskap 07

Budsjett 08

Kristin informerer. Regnskapet 07 er ikkje godkjent enno, men det nærmer seg. Litt uenighet/uklarhet om bankreservene vi bør ha på konto og hva vi stemte over på årsmøtet - var det en mnd leige eller en terminleige det var snakk om.

Budsjett 08 gjennomgang. Balanse og enighet - vedtatt.

Post

Hvem henter, hva er adressen. Oskar har nøkkelen, vi må ha to, en til Kristin også.

Vi eller butikker kan gjerne sende regninger til:

Kristin Sunde

Skytterveien 18

5038 Bergen

Forsikring

bytte selskap? NPF mener vi bør ha ansvarsforsikring. Hallvard purrer igjen på IF og ordner/bestiller. Styret sier rundt 10 000,- er en ok pris.

Nettbutikken:

Ferdig. Teste den ut på kurs. Paypal som er enkel å kontrollere.

11/08

Ressursgrupper

4 satsingsområder

Sikkerhet

Kompetanseheving

Material hav og elv

Aktivitet

Lidun sender ut mail om dette for å skaffe folk.

12/08

Dugnad før sesongstart

Navneforslag til kajakkene

Torsdag 10. april

13/08

Aktivitetskalender

Onsdager for videregående + aktivitetsansvarlige

Tirsdager nybegynnerkursnivå

Torsdager helt nybegynner/alle

Introkurs Hav

7 og 9 april

5 og 7 mai

2 og 4 juni

Kurs med engelskmann på symposiet - Lidun er i kontakt med Eivind

Mailin og Oskar oppretter et lavterskeltilbud på lørdager (dagsturer). Langøy 24.-25. mai kan være aktuelt for dette (om ingen kan holde teknikkurs som hytta oprinnelig var tenkt for).

14/08

Låne kajaker

Hvem og når - Hallvard sender ut mail til de som er interesserte i

Aktivitetslederkurset slik at alle skal få sjansen til å loggføre turer.

15/08

Salg av 2 Boreal Design Fjord

Bytte mot 1 Baffin som Aktiv AS har foreslått. Styret synes det er greit.

16/08

Formulering av våttkort

Liten endring i teksten ved Harald. Vi svarer før han legger ut.

8/08

HMS elv (fra forrige møte)

Vi må ha en gruppe som jobber med dette (i samarbeid med NPF). Mailin tar på seg å sjekke opp litt.

Mailin informerer styret om kommunikasjon med Sven i NPF om HMS elv. Vi sier oss fornøyde med det vi har.